



# 我確診了或是快篩陽性

● 學生/教師如身體不適請快篩，若快篩結果陽性，可於Portal系統請病假，並請在[元智大學防疫專區自主填報](#)。

● 居家照護0+n天(隔離/自主健康管理):

1. 輕症者如身體不適，0至5日內可居家自主健康管理，不入校上班上課；如自主健康管理期間快篩陰性可提早解除，第六日若還有症狀，請就醫並比照上述做法。
2. 中重症者請以隔離通知書之日期請防疫隔離假。
3. 學生須持快篩陽性證明(如照片)通知授課教師提供線上教學。
4. 教師若無法到校，請填寫調、補課申請表，採線上教學。



# If I have COVID-19 or a positive rapid test result

Students or teachers who feel unwell, please get a test. If you tested positive, please take a leave on Portal and submit self-report questionnaire on [Yuan Ze COVID-19 Prevention](#).

Home care for 0+n days (**Home quarantine**/**Self-health management**)

- ◆ Those people with mild symptoms and don't feel well can have self-health management at home without coming to school within 0 to 5 days. If you test negative during the that period, you can stop self-health management early. If you still have symptoms after 5 days, please go to the doctor and repeat the above steps.
- ◆ Moderately and severely ill patients can take quarantine leave with COVID-19 Designated Residence Isolation Notice.
- ◆ Students need to inform teachers with photos of positive test. Teachers should provide online learning in the period.
- ◆ Teachers who are temporarily unable to go to school can arrange for make-up classes or provide online learning.